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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de technische vragen die zijn gesteld naar aanleiding 
van de ‘Actualisatie evenementenbeleid Gouda’. Als bijlage is (naast de gevraagde stukken) een 
memo toegevoegd omtrent de financiering van de Sinterklaasintocht. 
 
 

Partij van de Arbeid: 
 
Vraag 1: 

Op grond van welke criteria ontvangt de stichting Intocht Sinterklaas Gouda geen subsidie terwijl dit 
toch onmiskenbaar een volksfeest is? 
 
Zie memo. 
 
Vraag 2: 
Waarom ondersteunt de gemeente soms een evenement niet en GoudApot wel? Wat is dan met 
name het verschil in gehanteerde criteria? 
 
Dit komt, doordat de uitgangspunten van de subsidieverstrekking verschillen. 
De gemeente richt zich met haar evenementenbeleid op stadsbrede evenementen. Er zijn 
momenteel twee regelingen op basis waarvan subsidies worden verstrekt: 

de Subsidieregeling Volksfeesten: 
de doelstelling van de subsidieregeling Volksfeesten Gouda is de wijkoverstijgende 
volksfeesten in Gouda op Koningsdag en de voorafgaande avond te subsidiëren; 

de subsidieregeling Sterevenementen: 
deze regeling is opgezet om evenementen te subsidiëren die het imago van Gouda 
versterken en aansluiten op de strategische doelstelling van stadsmarketing. 

 
Stichting GoudApot verstrekt budget aan initiatieven die ten goede komen aan Gouda of zijn 
inwoners, waarbij het bevorderen van sociale cohesie hoog in het vaandel staat.  
GoudApot is een zelfstandige stichting. Zij stemt haar besluiten niet af met de gemeente. 
 
Christen Unie 
 
Vraag: In aanvulling op onderstaande vragen vroeg ik mij af of ook de oorspronkelijke nota alsmede 
eventuele eerdere actualisaties bij de stukken gevoegd kunnen worden. Wellicht is het daarnaast 
zinvol om de tekst van bijvoorbeeld de subsidieregeling Volksfeesten ook toe te voegen. 
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Antwoord: in de bijlage treft u de oorspronkelijke beleidsnota evenementen 2008, de aanscherping 
van het evenementenbeleid 2011 en de subsidieregeling Volksfeesten aan.  
 
Vraag 1: 
Klopt het dat de GoudApot in uw visie geen bestuursorgaan is in de zin van artikel 1:1 Awb, zodat 
tegen de beslissingen van de GoudApot geen bezwaar en beroep openstaan? 

 
Ja, dat klopt. 
Omdat de stichting binnen de kaders haar eigen werkwijze opstelt en inhoudelijke criteria bepaalt, 
is de stichting geen bestuursorgaan als bedoeld in de Algemene wet bestuursrecht. Dit is 
bevestigd door recente jurisprudentie. Daarom is een bezwarenprocedure tegen een door de 
stichting afgewezen aanvraag niet aan de orde. 
De stichting kent echter wel een heroverwegingsprocedure en staat altijd open voor een gesprek 
met initiatiefnemers wanneer hun aanvraag afgewezen wordt. 
 
Vraag 2: 
Een veel gehoorde klacht over de GoudApot is dat bijvoorbeeld koren hun aanvragen niet 
gehonoreerd zien omdat deze onvoldoende bijdragen aan sociale cohesie en/of omdat concerten 
niet openbaar toegankelijk zijn. In hoeverre voorzien de huidige subsidieregelingen alsmede de 
kaders van de GoudApot in mogelijkheden voor ondersteuning van (relatief kleinschalige) concerten? 
 
De cultuurbudgetten voorzien hier niet in, conform de in de raad vastgestelde cultuurnota ‘Het 
cultureel vermogen van Gouda’. Er is alleen budgettaire ruimte voor structurele subsidies voor de 
grote culturele organisaties.  
 
Stichting GoudApot ontvangt subsidie van de gemeente om aanvragen die voldoen aan de criteria 
van de stichting GoudApot te honoreren. De aanvragen kunnen initiatieven betreffen van bewoners 
of ondernemers die goed zijn voor Gouda en de leefbaarheid in de stad vergroten. Het initiatief kan 
sociaal, cultureel of maatschappelijk van aard zijn, en/of betrekking hebben op de openbare ruimte. 
Ook het organiseren van een evenement of structurele activiteit valt hieronder. 
GoudApot heeft het bevorderen van sociale cohesie daarnaast hoog in het vaandel staan. Om die 
reden kan een aanvraag voor een bijdrage aan een besloten concert soms afgewezen worden. De 
hoeveelheid aanvragen overtreffen ruim het beschikbare budget, dus GoudApot is genoodzaakt 
keuzes te maken en heeft om die reden duidelijke spelregels opgesteld. 
 
Vraag 3: 
De voorziene nieuwe subsidieregeling voor stadsbrede evenementen gaat uit van een 
bezoekersaantal van 3000. Hoe bent u tot dat aantal gekomen? 
 
Dit is het bezoekersaantal dat gebruikt wordt bij de benchmark onder de G50 van Respons, waarbij 
gekeken wordt naar de grotere evenementen van >=3.000 
 
Vraag 4: 
Waarom geldt er specifiek rond Koningsdag een aparte subsidieregeling en geldt deze niet ten 
aanzien van bijvoorbeeld de Sinterklaasintocht? 
 
Zie memo 
 
Vraag 5: 
Veiligheidseisen vormen een forse belasting bij de organisatie van evenementen. In hoeverre helpt 
de gemeente Gouda organisatoren om hun plannen zodanig in te richten dat deze aan de eisen 
voldoen? 
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Er vinden gesprekken plaats met organisatoren waarin onder andere uitleg wordt gegeven over wat 
er verwacht wordt. Daarnaast worden bij grotere evenementen organisatoren uitgenodigd voor een 
overleg met onder andere brandweer, politie ODMH en de gemeente. 
 
In het handboek richtlijnen evenementen dat wordt opgesteld zal transparantie worden gecreëerd 
voor organisatoren om de procesgang te versoepelen. 
 
Vraag 6: 
Zijn er de afgelopen jaren evenementen niet doorgegaan omdat het niet lukte om te voldoen aan de 
eisen in het kader van veiligheid? 
 
Voor zover bekend is dit niet het geval. 
 
VVD  
 
Vraag 1:  
Hoe kunt u zorgen dat de organisatie van de Stichting Sinterklaasintocht Gouda, een dusdanig groot 
evenement, tijdig uitsluitsel krijgt over het wel/niet toewijzen van financiële ondersteuning door bv. 
GoudApot en/of S.O.G.? 
 
Het college gaat op 13 mei in gesprek met het OFG, onder andere over de financiering van de 
intocht. De financieringsbeslissingen blijven evenwel onderdeel van de bestuurlijke afweging van 
OFG, GoudApot en SOG. Ook deze organisaties zijn gebonden aan hun eigen inkomsten, die op 
jaarbasis ter beschikking worden gesteld.  
 
Stichting Goudapot beslist zelfstandig over aanvragen, de gemeente kan namens GoudApot geen 
toezegging doen over dit specifieke evenement. 
 
De Samenwerkende Ondernemersverenigingen Gouda (S.O.G.) besteedt jaarlijks een bedrag aan 
extra activiteiten rondom de intocht/aanloop naar Sinterklaas, zoals bijvoorbeeld de Pietenschool, 
het geheim van Sinterklaas en het schoentje zetten. Dit jaar een bedrag van € 5000,-. Deze 
activiteiten vallen buiten de intocht als zodanig.  
 
Vraag 2:  
Maakt u in uw keuzes gebruik van een rekenkundig middel, om (culturele) evenementen/instanties 
op het gebied van reclame, bezoekers en eventuele financiële consequenties voor de gemeente, met 
elkaar te vergelijken? Met andere woorden, in hoeverre vergelijkt u rationeel de investeringen in 
bijvoorbeeld Koningsdag of de (2e etage) Chocoladefabriek met de sinterklaasintocht? 
 
Ieder evenement of investering wordt op zijn merites beoordeeld. Er worden geen eensluidende 
rekenmodellen gebruikt om reclame, bezoekers en eventuele financiële consequenties met elkaar te 
vergelijken.  
 
Gemeentebelangen Gouda 
 
Vraag 1: 
Nav punt 1.2a soorten evenementen onder volksfeest: waarom is de intocht van Sinterklaas niet 
aangemerkt als volksfeest? 
 
Zie memo  
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Vraag 2: 
Nav punt 2.5: heldere afstemming GoudApot: waarom is geen beroeps- of bezwaarmogelijkheid 
opgenomen? De GoudApot zou daar nav eerdere discussie wel aandacht aan geven. 
 
De stichting kent een heroverwegingsprocedure.  Hiervan wordt ook melding gemaakt in het 
jaarverslag van Goudapot. Daarnaast staat de stichting  altijd open voor een gesprek met 
initiatiefnemers wanneer hun aanvraag afgewezen wordt. 
 
D66 
 
Vraag 1: 

Als de intocht Sinterklaas niet voldoet aan de subsidieregeling volksfeesten, uit welk potje is de 
gemeentelijke bijdrage hieraan dan tot dusver betaald? 
 
De bijdrage die vanaf 2016 is gedaan door de gemeente is gefinancierd vanuit Stadsmarketing.  
 
Vraag 2: 
M.i.v. 2017 is de financiering van het OFG gebaseerd op een OZB niet-woningen opslag van 7%  
(dit was 5%).  
 
a. Tot welke verhoging van het OFG budget heeft dit feitelijk geleid?  
De aanpassing van de opslag van 5% naar 7% betekent een verhoging van € 140.000,00. 
 
b. Wat is het verband tussen enerzijds deze verhoging en anderzijds de tussen SOG en gemeente 
gemaakte afspraken in 2016 rondom de financiering van de intocht van Sinterklaas (en het afbouwen 
van de subsidie vanuit stadsmarketing voor de intocht)? 
 
Zie memo. 
 
Vraag 3: 
Is, gelet op het financieren van derden (zoals stichting intocht Sinterklaas), de SOG een 
bestuursorgaan (b-orgaan) in de zin van de AWB? Zo nee, waarom niet? 
 

De SOG is een privaatrechtelijke rechtspersoon. Om als b-orgaan te kwalificeren moet onder meer 
aan het zeggenschapsvereiste zijn voldaan. In geval van de SOG wordt aan dit vereiste niet voldaan. 
De inhoudelijke criteria voor het verstrekken van gelden bepaalt SOG zelf. 
 
Gouda 50+ 
 

Vraag 1: 
Wij krijgen vanuit verschillende organisaties van evenementen door dat het ondersteunen/faciliteren 
vanuit de ambtenaren vaak erg traag verloopt. Er wordt of vrij laat of pas na herhaald verzoek 
gereageerd op mails en besproken adviezen en gemaakte afspraken tijdens de gesprekken worden 
moeizaam schriftelijk bevestigd. Ook worden deze niet altijd met alle betrokken partijen 
gecommuniceerd. Daarnaast wordt aangegeven dat afspraak niet altijd afspraak is bij de gemeente.  
Wat gaat het college doen aan het verbeteren van bovenstaande punten? 
 
Ontvangen mailtjes en brieven worden in de regel op korte termijn beantwoord. Ook afspraken 
worden waar nodig bevestigd. Over het algemeen zijn de lijntjes met organisatoren van 
evenementen kort en kunnen zij betreffende ambtenaren altijd aanspreken hierop. Ook in de lijn en 
bestuurlijk wordt toegezien op het nakomen van afspraken, een van de basisprincipes voor een 
goede samenwerking. 
 



 

  pagina 5 
 

De gemeente merkt wel dat de enorme toename van het aantal evenementen in Gouda voor extra 
belasting van de organisatie zorgt. Afgelopen jaar werden bijna 200 evenementenvergunningen 
verstrekt. Via een handboek evenementen wordt erop ingezet om meer transparantie te creëren 
voor organisatoren en daarmee de procesgang verder te versoepelen. 
 
Vraag 2: 
Parkeerbeleid bij evenementen: Als het evenement op een zon-/feestdag valt is het parkeren gratis.  
Waarom is deze regeling ook niet van kracht voor evenementen die op andere dagen in de week 
worden gehouden? 
 
De gemeenteraad heeft in de belastingverordening bepaald op welke dagen betaald parkeren van 
kracht is en op welke dagen niet. 
Het  instellen van vrij parkeren op meer dagen heeft financiële gevolgen, naast de onduidelijkheid die 
het voor bezoekers met zich meebrengt. Daarbij moet voorafgaand aan elk kalenderjaar worden 
vastgesteld op welke dagen en voor welke evenementen vrij parkeren van kracht is. 
 
Vraag 3: 
Voor organisaties van evenementen welke bestaan uit vrijwilligers is het bijna niet te doen om een 
veiligheidsplan op te stellen. Is het mogelijk om vanuit de gemeente een standaard veiligheidsplan 
klaar te hebben liggen, zodat er per evenement volstaan kan worden met een aantal relevante 
aanvullingen? 
 
Een veiligheidsplan is toegesneden op de specifieke omstandigheden van een evenement. 
Onderwerpen zijn wel standaard, echter de invulling verschilt. In het handboek richtlijnen 
evenementen dat zal worden opgesteld, wordt ook aandacht besteed aan een regionale handreiking 
voor een veiligheidsplan. Dit plan wordt t.z.t. gedeeld met organisatoren. 
 
Vraag 4: 
In de huurovereenkomst welke is vastgesteld door de gemeente Gouda en TeKa m.b.t. Het oude 
Stadhuis zijn afspraken gemaakt over de beschikbaarheid van het Stadhuis bij evenementen. De 
organisaties worden elk jaar weer met nieuwe afspraken geconfronteerd.  
 

a. Weet de gemeente hier van?  
 
De gemeente is op de hoogte van de zaken waar organisatoren tegen aanliepen, onder andere bij het 
al dan niet  beschikbaar stellen van (ruimtes van) het stadhuis c.q. de in rekening gebrachte kosten. 
Over de oorzaak en oplossingen hiervoor hebben gesprekken plaatsgevonden met de TeKagroep en 
de gemeente op bestuurlijk en organisatorisch niveau, met aandacht voor de rol die het Stadhuis 
heeft voor Gouwenaars en voor de belangen van een commerciële partij. 
 

b. Zijn er nieuwe afspraken gemaakt en is de overeenkomst aangepast zonder dit te 
communiceren?  

 
De overeenkomst is niet aangepast. Naar aanleiding van bovenstaande gesprekken is tussen partijen 
afgesproken dat ieder kwartaal overleg plaatsvindt tussen de beheerder van TeKa en de gemeente 
om de lopende zaken te bespreken. Dit verloopt tot nu toe naar tevredenheid voor beide partijen. 
 

c. Waarom wordt er bij het ene evenement dat op een zaterdag valt door de gemeente 
aangegeven dat de warenmarkt uitwijkt naar Klein Amerika en gaat dit voor een ander 
evenement niet op?  

 



 

  pagina 6 
 

De basis voor het al dan niet verplaatsen van de warenmarkt is vastgelegd in de marktverordening. 
Voor een andere indeling of het verplaatsen van de warenmarkt is altijd een collegebesluit nodig, dat 
pas wordt genomen na goed overleg met alle betrokken partijen en na zorgvuldige afweging van alle 
belangen. Uitgangspunt is dat altijd eerst gekeken wordt of het evenement en de warenmarkt 
kunnen worden gecombineerd. Slechts in zeer uitzonderlijke gevallen wordt de markt in zijn geheel 
verplaatst.  
 

d. Is hier beleid voor opgesteld?  
 
Ja, bovengenoemde richtlijnen liggen vast in de Marktverordening. 
 
Vraag 5: 
Aangegeven wordt dat de Sinterklaasintocht geen Volksfeest is. Gouda’s 50+ partij is van mening dat 
de Sinterklaasintocht juist een echt volksfeest betreft. Dit is een feest voor jong en oud, dus voor het 
volk. Er wordt gesteld dat een volksfeest de dagen rondom Koningsdag is. Wij vragen ons af hoe deze 
vreemde criteria tot stand zijn gekomen.  
 
Zie memo. 
 
Partij voor de Dieren 
 
Vraag 1: 
Bij de nota en in het Raadsvoorstel wordt verwezen naar bijlagen. Deze zitten echter niet bij de 
stukken. Kunnen wij deze per ommegaande ontvangen? Ze staan ons inziens wel al onder de link op 
de website, zijn dit dezelfde? 
 https://www.gouda.nl/Bedrijven/Evenementen/Actualisatie_evenementenbeleid_Gouda_2019_con
cept  
 
De bijlagen zijn per omgaande toegevoegd bij de stukken op I-babs en zijn inderdaad hetzelfde als die 
op de website van de gemeente Gouda staan. 
 
Vraag 2: 
Zijn de aanvraagformulieren onder de link  
https://www.gouda.nl/Bedrijven/Evenementen/Een_evenement_organiseren de nieuwste 
aanvraagformulieren en zijn deze in lijn met de actualisatie van het evenementenbeleid?  
 
Nee. Het aanvraagformulier evenementen is aangepast maar nog niet online gezet. Dit hang samen 
met aanpassing in andere formulieren en zal in één keer volledig online gezet worden. 
 
Vraag 3: 
Wij hebben de versies van de aanvraagformulieren alsmede de richtlijnen van de ODMH voor het 
verduurzamen van evenementen gelezen die op de website staan. Wat opvalt is dat nergens 
informatie is te vinden over het Collegebesluit uit april 2015 dat bepaalt dat er geen ballonnen 
mogen worden opgelaten. Onze vraag is: wanneer wordt de informatie over het Collegebesluit in de 
vergunningaanvraag, in de de toelichting en in de richtlijnen voor het verduurzamen van 
evenementen meegenomen?  
 
Ter toelichting:  
Zie voor het Colllegebsluit: https://www.gouda.nl/dsresource?objectid=8cf2eedb-73a5-48ed-bd81-
c2e6f0481c71&type=PDF  
In de duurzaamheidsrichtlijnen staat wel de volgende tekst, maar die geeft niet aan dat het oplaten 
van ballonnen verboden is, er staat namelijk: 
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(...) Gebruik geen losse ballonnen. Als er al ballonnen gebruik worden, maak dan een ballonnenboog. 
Er kunnen bijvoorbeeld ook sierlinten gebruikt worden (...) 
 
N.a.v. onze artikel 38 vragen van juni 2018 (nr.44 op de lijst) heeft het College op de tweede vraag 
geantwoord dat het Collegebesluit van april 2015 zal worden meegenomen. 
Het antwoord luidde letterlijk:  
Er wordt momenteel een nieuw aanvraagformulier voor aanvragen van een evenementenvergunning 
ontworpen. In dat formulier en het bijbehorende informatieblad zal het collegebesluit uit 2015 
worden opgenomen. Ook in de informatievoorziening op de website wordt dit meegenomen. 
 
Antwoord vraag 3:  
Het Collegebesluit wordt meegenomen in tekst voor de website die in de loop van dit jaar gewijzigd 
zal worden, alsmede in het handboek richtlijnen evenementen.  
 
Vraag 4: 
Zijn er korte en lange termijn doelen afgesproken met de organisatoren van de Sterevenementen en 
de Volksfeesten waar het gaat om verduurzaming op de beschreven verduurzamingsgebieden? 
Welke? 
 
Nee, deze zijn niet afgesproken. Een veel gehoorde klacht van alle organisaties is de hoeveelheid 
werkzaamheden die men dient te verrichten als gevolg van wet- en regelgeving door de overheid. 
Denk daarbij aan de aangescherpte wetgeving omtrent veiligheid, waardoor met name bij grotere 
evenementen een uitgebreid veiligheidsplan wordt gevraagd. Een oproep van de organisatoren is om 
deze regeldruk te verminderen. Landelijk zijn om die reden al meerdere evenementen verdwenen. 
Echter, het belang van duurzaamheid is er zeker ook, reden waarom we dat expliciet onder de 
aandacht brengen. Gelukkig zien we dat bij evenementenorganisatoren de intrinsieke behoefte 
bestaat om te verduurzamen. Zoals in dit artikel aangegeven: 
https://www.vnpf.nl/nieuws/festivals-zijn-koplopers-in-duurzaamheid 
In Gouda zien we deze trend terug. Daarnaast wil het Europees Parlement vanaf 2021 een verbod op 
wegwerpplastic waarvoor een redelijk alternatief bestaat. 
 
Vraag 5: 
Zijn de kosten die deze evenementen maken voor het verduurzamen van de activiteiten subsidiabele 
kosten? Ofwel, mag het bedrag aan subsidie dat wordt toegekend ook gebruikt worden voor 
activiteiten en kosten ten bate van verduurzaming?  
 
Het verduurzamen van evenementen wordt bij de actualisatie van het evenementenbeleid expliciet 
onder de aandacht gebracht. Verduurzaming wordt niet alleen toegestaan, maar gepromoot, 
weliswaar binnen de mogelijkheden van de aan organisaties verstrekte subsidie.  
 
Vraag 6: 
Zotte Zaterdag is nu ook een Sterevenement. Op dit evenement worden vastgebonden roofvogels 
door een commerciële partij gebruikt ter vermaak van de bezoekers, en de organisatie is van plan 
daar gewoon mee door te gaan. Zijn de kosten voor het gebruik van dieren bij Sterevenementen en 
Volksfeesten subsidiabel? Ofwel, mag het bedrag dat is toegekend worden gebruikt voor de kosten 
voor het inzetten van dieren ter vermaak? En hoe is dat voor Goudapot? 
 
Zolang het inzetten van dieren niet in strijd is met de bestaande regelgeving hieromtrent zijn deze 
kosten subsidiabel. GoudApot zelf heeft hier geen specifieke spelregels voor. 
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Vraag 7: 
In onze Artikel 38 vragen van juni 2019 over het gebruik van dieren in evenementen heeft het 
College een aantal zaken toegezegd. Wij zien dit echter niet terug in de actualisatie van het beleid of 
in de richtlijnen. Onze vraag: wanneer brengt het College de actualisatie, de bijbehorende 
aanvraagformulieren en de richtlijnen in lijn met de eerder toegezegde acties?  
 
Ter toelichting de vragen en antwoorden:  

Deelt het College de mening dat in het geval van gebruik van dieren de gemeente te allen tijde op de 
hoogte moet worden gebracht? Waarom wel/niet? 
Ja, wij delen uw mening. Dan kunnen wij wijzen op voorwaarden bij het inzetten van dieren bij 
evenementen. 

Deelt het College de mening dat zowel dieren als mensen beschermd moeten worden bij evenementen 
en dat dit mede afhangt van goede samenwerking en informatie-uitwisseling tussen gemeente en 
organisatoren zodat eenieder naar behoren zijn taak zal en kan doen? Zelfs als die taak ‘alleen 
maar’ verwijzing naar landelijke voorwaarden is? Waarom wel/niet? 
Ja, wij delen uw mening. Gezien de beschikbare capaciteit zullen wij ons in Gouda doorgaans 
beperken tot verwijzing naar de landelijke voorwaarden. De website voor vergunningverlening bij 
evenementen wordt aangepast; er komt meer informatie over het organiseren van evenementen en 
daarbij zal ook een verwijzing komen naar de landelijke regelgeving. Dit wordt waarschijnlijk het 
vierde kwartaal van 2018 doorgevoerd. 

Deelt het College de mening dat ‘voorkomen beter is dan genezen’ in deze en dat het inwoners zo 
gemakkelijk mogelijk moet worden gemaakt om een vergunning aan te vragen door hen onder 
meer op overzichtelijke wijze te informeren over lokale en landelijke voorwaarden? Waarom 
wel/niet? 
Gouda is bezig met aanpassing van het aanvraagformulier voor evenementen. Men kan dan 
aankruisen dat er dieren gebruikt worden tijdens een evenement. Dit wordt waarschijnlijk het vierde 
kwartaal van 2018 doorgevoerd. 
 
Antwoord vraag 7: 
Voor het inzetten van dieren tijdens een evenement volgt Gouda de landelijke richtlijnen. Het 
aanvraagformulier en de toelichting daarop zullen in een keer worden ge-update.  
 
Vraag 8: 
Wij missen een overzicht hoe Gouda met de overlast omgaat die de evenementen door toestroom 
‘van buiten’ wil omgaan. Waar is deze informatie terug te vinden? 
 
Binnen het Koersdocument Toerisme dat momenteel wordt uitgewerkt is aandacht voor de 
toestroom ‘van buiten’. Dit wordt in breder verband opgepakt. 
 
Vraag 9: 
Tot slot zijn wij erg benieuwd naar de antwoorden die andere partijen hebben gesteld over 
Goudapot. 
  
De vragen en antwoorden van andere partijen over GoudApot zijn terug te zien bij de technische 
vragen op I-babs. 
 
SGP 
 
Vraag 1: 
Waarom worden de wijzigingen naar aanleiding van de zienswijze niet opgenomen in de nota die 
naar de raad wordt gestuurd, zodat de raad kan beschikken over de definitieve tekst (en daarop 
zonodig kan amenderen)? 
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De wijzigingen naar aanleiding van de zienswijze zijn niet opgenomen in de nota, zodat een helder 
beeld wordt verkregen door de Raadsleden welke teksten uit de nota aanleiding zijn geweest voor de 
zienswijzen. 
 
Vraag 2: 
GoudApot verleent nu ook subsidies aan stadsbrede activiteiten, zoals bijv. aan Zotte Zaterdag 2019-
2021 en Kaas & Couscous Festival. Is het de bedoeling dat GoudApot zich in de toekomst alleen nog 
richt op wijk- en buurtactiviteiten? 
 
GoudApot mag zich richten op zowel stadsbrede als wijkgerichte activiteiten. 
 
Vraag 3: 
3. De nota lijkt zichzelf tegen te spreken: Op pag. 15 staat: “De gemeente heeft geen directe invloed 
op de toekenningen van GoudApot. GoudApot is autonoom in haar beslissingen. Dit is geheel in lijn 
met de participerende samenleving. GoudApot is een voorbeeld voor vele andere gemeenten...”. 
Tegelijk staat op pag. 14 over de stadsbrede evenementen dat de gemeente wil kunnen “sturen” op 
deze aanvragen. Hoe verklaart het college deze verschillende benaderingen? Wordt het college met 
Gouda op de Kaart niet feitelijk weer een subsidieverstrekker naast GoudApot? 
 
De nieuwe regeling ‘Gouda op de Kaart’, is bedoeld om een impuls te geven aan stadsbrede culturele 
evenementen, met een focus op jongeren. Het ontbreken aan dergelijke evenementen is ook een 
terugkerend punt van aandacht. Dit is complementair aan de GoudApot. 
 
Vraag 4: 
Kan het college de financiële verantwoording van Roze zaterdag naar de Raad sturen? Hoeveel heeft 
dit evenement de gemeente in totaal gekost? Kan het college bevestigen dat de totale gemeentelijke 
kosten binnen het begrote subsidiebedrag van € 115.000 vallen? 
 
De verantwoording van Roze Zaterdag is inmiddels ontvangen, echter nog zonder de goedkeurende 
accountantsverklaring. Volgens de beschikking dient deze uiterlijk 30 juni a.s. zijn ontvangen. 
De totale gemeentelijke kosten zullen volgens de aangeleverde stukken binnen het begrote 
subsidiebedrag vallen. 
 
Vraag 5: 

a. Heeft de gemeente een afwegingskader wanneer een evenement wordt gekwalificeerd als 
een volksfeest?  

 
Zie memo. 

 
b. Waarom hanteert het college ook niet bij andere evenementen de stelregel (zoals bij het 

sinterklaasfeest) dat het evenement door private partijen of deelnemers zelf moet worden 
gefinancierd (zoals bijv. het Oranjefeest)? 

 
Over de financiering van de Sinterklaasintocht zijn afspraken gemaakt met het OFG. Zie memo.  
 
Vraag 6: 
De nota besteedt terecht aandacht aan gevolgen van evenementen voor bijvoorbeeld de 
warenmarkt. Op 30 mei is naar aanleiding van de gebrekkige communicatie over Roze zaterdag, 
toegezegd dat er een protocol m.b.t. communicatie zou worden opgesteld. Is dit gebeurd en kan de 
raad dit protocol ontvangen? 
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Dit protocol is inmiddels opgesteld en treft u aan in de bijlage. 
 
CDA 
 
Vraag 1: 
Op grond van welke argumenten en criteria is besloten enkel feesten rond Koningsdag te zien als 

volksfeest?  

 

Zie memo. 

 

Vraag 2: 

In hoeverre draagt de jaarlijkse intocht van Sinterklaas bij aan de gewenste spreiding van 

evenementen en volksfeesten gedurende het jaar?  

 

De Sinterklaasintocht vindt plaats in november en draagt daarmee bij aan de spreiding van 

evenementen gedurende het jaar. 

 

Vraag 3: 

Wat is de reden dat de jaarlijkse intocht van sinterklaas als Gouds (volks)feest nergens in de stukken 

wordt vermeld; zelfs niet in de infographic in de eerste bijlage, waar tot aan bijvoorbeeld het 

paasontbijt wel wordt vermeld? 

 

Er zijn meerdere evenementen niet opgenomen in de stukken, hetgeen niets zegt over het belang 

van de intocht van Sinterklaas voor Gouda. Zoals in de nota van beantwoording aangegeven, zal in de 

nota een verwijzing naar de landelijke intocht van Sinterklaas worden opgenomen. De intocht van 

Sinterklaas is inderdaad niet terug te vinden in de infographic. Daar ligt geen specifieke reden aan 

ten grondslag.  

 

Vraag 4: 

Hoe wordt de jaarlijkse intocht van sinterklaas in andere, vergelijkbare gemeenten structureel en/of 

incidenteel gefinancierd en in hoeverre wijkt de Goudse regeling voor dit volksfeest af van wat 

gebruikelijk is in andere gemeenten? 

 

In andere gemeenten wordt zeer wisselend omgegaan met de financiering van de Sinterklaas intocht. 

Er zijn gemeenten die niet subsidiëren of zeer beperkt. Er zijn gemeenten die financieren, waarbij 

mogelijk als voorwaarde gesteld wordt dat financiering tevens uit andere bronnen dient te komen. 

Ook zijn er zijn gemeenten die de financiering laten bij de ondernemers.  

(Informatie via bureau Respons, verantwoordelijk voor de benchmark evenementen G50).  

 

Vraag 5: 

Hoe kan de Stichting Sinterklaasintocht Gouda als vrijwilligersorganisatie structureel een meerjarig 

perspectief worden geboden; dit tegen de achtergrond van de op 16 april 2019 gegeven antwoorden 

op artikel-38-vragen van CDA en PvdA over subsidies aan Goudse maatschappelijke 

vrijwilligersorganisaties? 

 
Zie vraag 1 van de VVD. 
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Bijlagen:  
-  memo ‘Financiering intocht Sinterklaas’ 
-  Nota evenementenbeleid 2008 
-  aanscherping evenementenbeleid 2011 
-  subsidieregeling Volksfeesten Gouda 
-  procedure warenmarkt bij evenementen 
 
 


